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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az oka, hogy nem a magyar állam által vásárolt 
valamely repülőgép szállítja haza a Wuhanban rekedt magyarokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Francia segítséggel hozhatják haza a Wuhanban rekedt magyarokat, az őket szállító repülőgép 
péntek hajnalban indulhat a kínai városba – mondta január 30-án az MTI szerint Menczer Tamás, a 
Külgazdasági és Külügyminisztérium tájékoztatásért felelős államtitkára.

2017. december 20-án tartott sajtótájékoztatóján a honvédelmi miniszter a következőket emelte ki a 
magyar állam által vásárolt repülőgépek kapcsán a kormany.hu-n fellelhető összefoglaló szerint:

“(...) adott esetben a magyar állampolgárok kimentését válságövezetekből is biztosítani kell. A 
repülőgépek beszerzésével megszűnik az a “méltatlan és szégyenteljes” helyzet, hogy Magyarország
másoknak van kiszolgáltatva - szögezte le.”

Ennek fényében kérdezem Miniszter urat, hogy mi az oka, hogy nem a magyar állam által vásárolt 
valamely repülőgép (Airbus, Falcon) szállítja haza a Wuhanban rekedt magyarokat?

Demeter Márta

(LMP)


